
Protokół Nr 5/V/2003
z obrad V zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz 

w dniu 25 kwietnia 2003r.

Obradom V zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz – przewodniczyła Pani Krystyna 
Podgórska – przewodnicząca Rady Gminy Przywidz.
Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.
Wszyscy radni obecni.
Sesja rozpoczęła się o godzinie 17-tej w Gimnazjum w Przywidzu a zakończyła o godz. 19-
tej.
Pani Krystyna Podgórska powitała mieszkańców gminy Przywidz, radnych, sołtysów, Panią 
Wójt Gminy i Wice Wójta Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy.
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:
A/ zatwierdzenie porządku obrad.
B/ przyjęcie protokółu z ostatniej sesji rady Gminy.

2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym.
3. Interpelacje radnych,

- wolne wnioski.
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Przywidz za 2002r.-referuje 

Wójt Gminy.
A/ przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za 
2002r. – referuje Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.
B/ przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Wójta 
Gminy – referuje Przewodniczący Komisji Rewizyjnej.
C/ opinia Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie wniosku 
Komisji Rewizyjnej dot. absolutorium  dla Wójta Gminy Przywidz – referuje 
Przewodnicząca Rady Gminy.
D/ dyskusja.
E/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Przywidz.

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał:
A/ w sprawie zmiany nazwy miejscowości Ząbrsko Górne na Górny Zamszcz.
B/ w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu dla pracowników samorządowych zatrudnionych w 
jednostkach organizacyjnych Gminy Przywidz.
C/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2002 Gminnego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Przywidzu.
D/ w sprawie powołania komisji doraźnej / propozycja radnego A. Rogowskiego/.

  
6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
7. Wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że w związku z negatywną opinią Komisji 
Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu dot. projektu uchwały  w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu dla pracowników 



samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Przywidz 
wnioskowała o odłożenie tego punktu z porządku obrad.
Głosowanie
Przy 15 głosach „za”, radni przyjęli w/w wniosek.
Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad.
Jednogłośnie radni przyjęli w/w porządek obrad.
Ad.1b Pani Krystyna Podgórska poddała pod głosowanie punktu „przyjęcie protokółu z 
ostatniej sesji Rady Gminy.”
Uwag nie wniesiono.
Jednogłośnie przyjęto  protokół z ostatniej sesji Rady Gminy.

Ad.2 Pani Bożena Mielewczyk – Zawada – Wójt Gminy – przedstawiła Informację Wójta 
Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. / w zał./
Radny Teodor Formela – prosił o przedstawienie zastępcy Wójta Gminy i jaki jest zakres jego 
obowiązków?
Pani Wójt Gminy – Zastępca Wójta Pan Jerzy Jusiak jest mieszkańcem naszej Gminy. 
Mieszka w Gromadzinie. Z wykształcenia jest inżynierem budownictwa, ukończył 
Politechnikę w Gdańsku. Zajmował się będzie inwestycjami, gospodarką komunalną, obrotem 
nieruchomości, geodezją, remontami.

Ad.3. Interpelacje radnych – wolne wnioski.
Radny Jerzy Sikorski – na poprzedniej sesji padł wniosek, aby zatwierdzić podział środków 
na drogi gminne. Wnioskował o przegłosowanie podziału środków na drogi gminne jakie 
odczytała Pani Wójt Gminy.
Pani Przewodnicząca rady Gminy – kto z państwa radnych jest „za” podziałem środków jaki 
zaprezentowała Pani Wójt?
Głosowanie:
10 głosów „za”, 5 „wstrzymujących się”.

Ad.4 Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Przywidz za 2002r.
Pani Bożena Mielewczyk – Zawada przedstawiła odpowiedź na wnioski komisji rewizyjnej 
/w zał./

Radny Teodor Formela – wnioskował, aby radni otrzymywali na piśmie z materiałami  na 
sesję Informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym, po to aby radni mogli wcześniej 
zapoznać się z materiałem.

Przewodnicząca Rady Gminy – rozumiem, że przyjmujemy Pana wniosek i otrzymają radni 
odpowiedź Pani Wójt.

Ad.4a Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Andrzej Rogowski – podziękował 
pracownikom Urzędu Gminy, którzy pracowali z komisją bardzo owocnie, wszystkie 
informacje były rzetelne i cieszymy się bardzo, że zdążyliśmy opracować opinię komisji 
rewizyjnej i wysłaliśmy ją na czas do Izby Obrachunkowej w Gdańsku.
Następnie Pan Andrzej Rogowski odczytał opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania 
budżetu gminy za 2002r. / w zał./
Ad.4b Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił wniosek komisji w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy. / w zał./
Ad.4c Pani Krystyna Podgórska – odczytała opinię Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej dot. absolutorium dla 



Wójta Gminy. / w zał. Uchwała Nr 50/III/2003 składu orzekającego RIO w Gdańsku z 
dn.17.04.2003r./.
Ad.4d Pani Helena Stencel – Skarbnik Gminy – dodała, że powstała nadwyżka w wysokości 
437.516 zł i stwierdzenie komisji o oszczędnym gospodarowaniu budżetu lub jego błędnym 
konstruowaniu, komisja nie wzięła pod uwagę aktywa netto, że nadwyżka był to niedobór w 
wysokości 143 432 zł. Czyli aktywa netto wyniosły 294084 zł. Niedobór trzeba spłacić.
Radny Rogowski – ma Pani Skarbnik rację , był deficyt, ale 339 tys. zł, tak wynika z naszych 
wyliczeń.
Skarbnik Gminy – bilans na 31.12  jest zgodny, RIO przyjęła sprawozdanie.
Radny A. Rogowski – komisja rewizyjna bada dokumenty, na szkoleniu mówiono nam jak 
mamy badać sprawozdanie. 
Wyjaśnić tę sprawę możemy po sesji. Z dokumentów braliśmy dane i dokumenty były 
potwierdzone za zgodność z oryginałem.
Pani Skarbnik – musiałby Pan sięgnąć do roku 2000. Skumulowana nadwyżka inaczej się 
liczy. Ona wynosiła 149.432 zł.
Radny Formela – sprawa legalności rozprowadzenia wody w Roztoce została niedokończona. 
Uprzednio komisja rewizyjna wnioskowała o sprawdzenie do Nadzoru Budowlanego w 
Pruszczu Gd.. Wnioskował, aby komisja rewizyjna zajęła się tą sprawą. Mówi się, że ktoś tam 
był z Nadzoru Budowlanego, czy nie był?
Zwrócił się do Pani Skarbnik z pytaniem – o podanie przyczyny , co się stało z inwestycją 
rozpoczętą w 2002r., która kontynuowana jest w tym roku. Dlaczego ta inwestycja tak długo 
trwa? Wiemy, że środki częściowo z tej inwestycji przeszły na inwestycje z 2001 roku.
Przewodnicząca Rady Gminy – poproszę Panią Wójt, aby po raz wtóry wyjaśniła tę sprawę. 
Nie można szarżować stwierdzeniami „ktoś tam był z Nadzoru Budowlanego, ktoś tam nie 
był”
Sprawdzałam Pana zarzut, co dalej działo się z tą niedokończoną kontrolą i już raz na ten 
temat mówiliśmy.
Wójt Gminy – na dzień dzisiejszy sprawa jest w Nadzorze Budowlanym w Pruszczu Gd. Nie 
została sprawa zamknięta i czekamy na odpowiedź.
Przewodnicząca rady Gminy – jest odpowiedź, to nie ta kwestia. Pani Pacewicz udostępniała 
mi dokumenty.
Pani Regina Pacewicz – Nie jest załatwiona. Nadzór Budowlany zwrócił się do nas o 
udostępnienie im dokumentów i to wykonaliśmy.
Radny T. Formela – komisja rewizyjna ma doprowadzić t sprawę do końca.
Przewodnicząca Rady Gminy – komisja rewizyjna nie ma się czym zajmować.
Radny Formela – Nie otrzymałem w tej sprawie odpowiedzi na piśmie. Chcę otrzymać 
odpowiedź na piśmie.
Pani Skarbnik Gminy – wykaz zadań inwestycyjnych stanowi załącznik Nr 3 do 
sprawozdania. Przedstawiła zadania inwestycyjne wynikające z załącznika nr 3./ w zał./
Następnie głos zabrał Pan Jerzy Jusiak – zastępca Wójta Gminy – odnośnie kanalizy – 
Określono w przetargu, że w ciągu 90 dni od dnia wejścia na budowę, zadanie będzie 
wykonane. Firma weszła na budowę po tygodniu po zatwierdzeniu kredytu w wysokości 235 
tys. zł.
Radny Formela – dlaczego przetarg ogłoszono w październiku a nie w kwietniu. Wyjaśnić, że 
środki były na papierku ale faktycznie w kasie ich nie było.
Pan Jerzy Jusiak – w budżecie środków własnych gmina miała 260 tys. zł. Dlaczego pożyczka 
została przyznana w październiku, tego nie wiem.
Radny Formela – będziemy budować III etap kanalizy. Zawierajmy już dzisiaj umowy z 
mieszkańcami, niech wpłacają po 100 zł, tyle ile mogą. Wstępne umowy można już robić z 
mieszkańcami.



Pan Jusiak – w 2004 r. ma być  III etap. Chcemy starać się o środki z SAPARD-u. Jeśli ich nie 
otrzymamy, to będziemy się starać o środki gdzie indziej i jak mieszkańcy będą wpłacać już 
pieniądze a my się nie wywiążemy to co wtedy?
Mieszkańcy mogą składać środki na swoich kontach.

Ad.4e Pani Krystyna Podgórska – zwróciła się z pytaniem: Kto z państwa radnych jest „za” 
udzieleniem absolutorium dla Wójta Gminy za rok 2002.
Głosowanie
Jednogłośnie  radni udzielili absolutorium dla Wójta Gminy za 2002r. / uchwała w zał./

Ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał;

Ad.5a w sprawie zmiany nazwy miejscowości  Ząbrsko Górne na Górny Zamszcz.
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała uzasadnienie zmiany nazwy miejscowości Ząbrsko 
Górne na Górny Zamszcz./ w zał./
Uwag radni nie wnieśli.
Pani Krystyna Podgórska – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Kto z państwa radnych jest „za” przyjęciem uchwały.
Jednogłośnie przyjęto w/w uchwałę.
Pan Hubert Dey – zgłosił uwagę, że w uzasadnieniu ominięto zmianę „Zamszcz” i wywodzi 
się to z żubrów a u nas nie ma tych zwierząt. 

Ad. 5b w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2002 Gminnego zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Przywidzu.
Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o komentarz w tej sprawie Przewodniczącego 
komisji kultury, oświaty, zdrowia i sportu Pana radnego Dariusza Stasiaka.
Radny D. Stasiak – Usprawiedliwił nieobecność kierownika GZOZ-u na dzisiejszej sesji, 
gdyż sam uczestniczy na sesji rady Powiatu. Ośrodek utrzymuje się z tego co da Kasa 
Chorych. Gmina również wspiera finansowo Ośrodek Zdrowia. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie finansowe z działalności GZOZ-u w 
Przywidzu za rok 2002.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała  pod głosowanie w/w uchwałę.
Przy 15 głosach „za” radni przyjęli w/w uchwałę. / w zał./

Ad.5d w sprawie powołania komisji doraźnej.
Przewodnicząca Rady Gminy – na poprzedniej sesji padł wniosek aby powołać komisję 
doraźną, aby określiła miejsca, gdzie można podawać, spożywać alkohol powyżej 4,5% oraz 
ustalić zasady usytuowania  miejsc sprzedaży napojów alkoholowych.
Pan Dariusz Stasiak – komisja zaproponowała niżej wymieniony skład :

1. Mirosław Olszewski
2. Alicja  Wrzuś – Glass
3. Joanna Zdrojewska
4. Barbara Rutkowska – Szymendera
5. Arkadiusz Kropidłowski

Wszyscy wymienieni członkowie komisji wyrazili zgodę na udział w komisji.

Głosowanie nad w/w składem osobowym
Przy 13 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” i 1 „przeciw” przyjęto w/w uchwałę. / w zał./

Ad.6 Zapytania i wnioski mieszkańców gminy.



1. Pani Hanna Rembak – wystąpiła jako dyrektor Zespołu przedszkolno – Szkolnego w 
Przywidzu i ustosunkowała się na zarzuty zawarte w protokóle komisji rewizyjnej. / w 
zał./

2. Radna Joanna Zdrojewska – członek komisji rewizyjnej – komisja badała dokumenty i 
na podstawie dokumentów wysunęła wnioski.

3. Pan Zygmunt Olszewski – radny III kadencji Rady – podziękował za zaproszenie. 
Sesja jest jawna i każdy mieszkaniec może przyjść na sesję. Na tej sali nic nie słychać, 
musi być nagłośnienie.

4. Pani Anna Kubiak – inspektor ds. oświaty w Urzędzie Gminy – w swoim wystąpieniu 
powiedziała, że również spotkała się z zarzutami komisji rewizyjnej w stosunku do jej 
osoby. Chcę powiedzieć na forum, że nie zgadzam się z zarzutami komisji. W ubr. Też 
były kontrole przez komisję rewizyjną. Kontrola była w przyjaznej atmosferze, 
wnioski były skonstruowane jasno. Pan przewodniczący komisji zawiadomił o 
kontroli, przygotowałam dokumenty, zadawano pytania w przedmiotowej sprawie, a 
potem zostałam poinformowana o wynikach kontroli. Tak to się odbywało 
poprzedniej kadencji. Natomiast teraz czytając protokół  z komisji rewizyjnej i zarzuty 
z jakimi się spotkała moja praca, praktycznie nie umiem do nich się odnieść.
Z jakich dokumentów zostały sformułowane wnioski? Dokumenty dot. dowożenia , 
oświaty znajdują się u mnie. Nic nie wiem  o danych pochodzących z księgowości. 
Trudno mi się odnieść do liczb, obliczeń, do tych co komisja przedstawiła. Myślę, że 
dobrym wyjściem było zwrócenie się o kontrolę mojej pracy. Pani Wójt powołała 
komisję, która zbada moją pracę i wówczas okaże się czy ja pracuję poprawnie czy 
faktycznie robię błędy. Czy ja jako pracownik Urzędu Gminy mam tylko obowiązki 
czy też jakieś prawa? Czy w takiej sytuacji nie należałoby się w uzasadnionych 
przypadkach  przez chociażby komisję rewizyjną zwrócić się o wyjaśnienie do Sądu 
Pracy? A może są  przepisy, które regulują  pewne zachowania wobec pracowników. 
Musiałabym zapytać mecenasa czy sformułowania urzędnika  z jego winy należy 
powiadomić Prokuraturę?

5. Pani  Barbara Talaśka – nauczyciel Zespołu Przedszkolno – Szkolnego – jest matką 
dziecka z wadą serca i skorzystała z tego,  ... Proszę przyjść do szkoły i zobaczyć  jak 
są utworzone 2 klasy O . To nie jest sztucznie utworzone.

6. Pani Stanisława Holza – sołtys Suchej Huty – podziękowała za życzenia świąteczne 
od Pani Wójt i Pani Przewodniczącej Rady oraz podziękowała Panu Wicewójtowi za 
wizytację w Suchej Hucie i odbyło się spotkanie z Burmistrzem Skarszew odnośnie 
dróg. Na poprzedniej sesji zgłaszała wniosek dot. funkcjonowania  weterynarza  na 
terenie gminy. Otrzymała od Pani Wójt pismo powiadamiające o tym, że lekarz miał 
się ustosunkować do zapytania. Brak jest odpowiedzi ze strony weterynarza. Złożyła 
pismo do komisji alkoholowej o zakupienie  siatek do bramki, o zakup piłek , ubrań 
sportowych dla młodzieży i do tej pory nie ma odpowiedzi. Pismo złożyła 2 miesiące 
temu. Również chcemy zorganizować w naszej parafii wspólnie z proboszczem Dzień 
Dziecka i chcielibyśmy również na to uzyskać środki w kwocie 200 czy 300 zł. Na 
pomalowanie wiat przystankowych są środki. W naszej wsi  jest wiata, która jest 
brzydko pomalowana. Zadeklarowała, że sama pomaluje wiatę, jeśli zakupi się 2-3 
puszki farby.

7. Wójt Gminy – jeśli chodzi o środki z komisji alkoholowej sprawdzę tę sprawę. 
8. Zastępca Wójta -  wysłaliśmy pismo do PKS o ustalenie własności wiat. 3 wiaty są 

gminne tj. Borowina, Piekło Dolne,
9. Pani Stanisława Holza – zaproponowała aby wiaty na terenie gminy były jednakowe, 

można się wstrzymać z remontami rok czy dwa i wykonać naprawę dobrze.
10. Pan Jerzy Jusiak – właśnie tak chcemy zrobić



11. Pani Beata Brylowska – sołtys Nowej Wsi – ustalono na spotkaniu z sołtysami, że jak 
komisja będzie jechała w teren na drogi to każdy sołtys będzie powiadomiony o której 
godzinie komisja będzie na terenie sołectwa. Tak się nie stało. Sołtysi wskazali drogi 
do remontu, u nas 3 drogi były wskazane a nie ujęto jednej drogi, komisja nie 
pojechała na tę drogę.
Nastąpiła krótka wymiana zdań między sołtysami.
Pani Przewodnicząca Rady przerwała polemikę sołtysów i dodała, że te sprawy można 
wyjaśnić po sesji.
Pani Wójt Gminy – wszystkie sprawy dot. naprawy dróg wyjaśnione były na 
wspólnym spotkaniu z sołtysami.
Pani Grażyna Ropela – członek komisji – wszyscy sołtysi wiedzieli o terminie 
wyjazdu w teren komisji  i byli na miejscu.

12. Pani Wójt Gminy – podziękowała  radnym za udzielenie absolutorium wójtowi 
Gminy.

13. Przewodnicząca Rady Gminy- przypomniała, że Przewodniczący Komisji rewizyjnej 
podziękował pracownikom Urzędu Gminy, którzy udzielali odpowiedzi nieomal z 
dnia na dzień. Ogrom pracy został zauważony i wyrażony słowami podziękowania na 
dzisiejszej sesji. Komisja ma świadomość, że ogrom pracy był włożony. Tak trzeba 
było, tak co roku to bywa. Padają niekiedy cierpkie słowa . To są badane tylko 
dokumenty, tak jak powiedziała radna Zdrojewska. Niczego to nie zmieniło, 
stwierdzono fakty. Pani B. Talaśki nie wyrzucono z klasy O tak jak i żadnego dziecka 
nie wyrzucono.

Na tym zakończono  punkt 6 porządku obrad.

Ad. 7 Wnioski i oświadczenia radnych.
1. Radny Wojciech Etmański –  prosił o przedstawienie osoby, która siedzi po prawej 

stronie Pani Wójt. Wnioskował aby ujęto do SAPARD-u budowę wodociągu do Piekła 
Górnego i Tzrepowskie Góry. 2. Jak wygląda sprawa budowy drogi Pomlewo-
Mierzeszyn?

2. Wójt Gminy – Po mojej prawej stronie siedzi Pan adwokat  Piotr Dąbrowski, który 
zastępuje nieobecnego radcę prawnego, który przebywa na urlopie. Jeśli chodzi o 
budowę drogi Pomlewo – Mierzeszyn, Urząd Marszałkowski przyznał nam 30.000 zł, 
z naszych środków mamy 25.000 zł i w najbliższym czasie przystępujemy do 
przetargu.

3. Radny T. Formela – wnioskował o przegłosowanie sprawy dokończenia  budowy 
wodociągu w Roztoce i wyjaśnienie tej sprawy, aby komisja rewizyjna tym 
problemem się zajęła.
Na ulicy Jesionowej są poustawiane kosze na śmieci, ale jest ich za mało. Należy 
ustawić jeszcze 6 koszy. Powinna być  współpraca między gminą a osiedlem. Tereny 
są przecież gminne, należy zapoznać się z terenami gminnymi. Tu zwrócił się do 
Zastępcy Wójta. Wszystkie drogi i place na osiedlu należą do gminy. Chciałby 
wiedzieć na piśmie, że mieszkańcy decydują o sprawach osiedla.

4. Zastępca Wójta Gminy – zna tereny osiedla i ma koncepcję co do zagospodarowania i 
w najbliższym czasie  chce spotkać się z radnym Formelą, który jednocześnie jest 
prezesem spółdzielni.

5. Radny Andrzej Rogowski – w imieniu komisji rewizyjnej zwracaliśmy się o 
niedokończoną sprawę budowy wodociągu w Roztoce i otrzymaliśmy odpowiedź 
wyczerpującą. W Starostwie Powiatowym temat się przeciąga i nie ma odpiedzi 
wiążącej.



6. Radna Joanna Zdrojewska – ponownie zwraca się o rozpatrzenie kwestii przystanku 
przy ulicy Leśnej w Pomlewie.

7. Wójt Gminy – o przystankach w Pomlewie i Klonowie myślimy i one muszą ulegnąć 
zmianie. Czekamy jeszcze na informację z PKS-u.

8. Radna B. Rutkowska-Szymendera – mieszkańcy złożyli pismo w dniu dzisiejszym z 
10 wnioskami. Najpilniejszy jest pkt 1 – aby wymierzyć szerokość drogi.

9. radny A. Rogowski – przypomniał o wniosku z poprzedniej sesji dot. brudnych tablic 
z napisem Przywidz wita i Przywidz żegna. Nadal są brudne.

10. Wójt Gminy – przed sezonem będą umyte. Proszę dać nam trochę czasu.
11. Radny Etmański – jak wygląda sprawa mostu w Trzepowie?
12. Pani Regina Pacewicz – wnioski do SAPARD-u  składa się w miesiącu czerwcu. Nie 

mamy jeszcze dokumentacji odnośnie budowy wodociągu w kierunku Piekła Górnego 
i Trzpowskich Górek.

13. Radny Teodor Formela – 3 pojemniki na segregację śmieci są porozstawiane na 
parkingu w Przywidzu. Jak to będzie wyglądać przyszłościowo dla całej Gminy?

14. Pan Jerzy Jusiak – podjęto rozmowy z firmami zajmującymi się wywozem śmieci. 
Chcemy ustawić pojemniki na próbę jeszcze w dwóch miejscach tj na osiedlu 700-
lecia i przy ul. Jesionowej. Odbędzie się spotkanie 6 maja z PRSP, później z firmą z 
Kartuz i ABC i wówczas rozstrzygniemy o wywozie śmieci. Potrzebuję 2 tygodni aby 
tę sprawę rozstrzygnąć i wówczas dam odpowiedź. 

- most w Trzepowie – na dzień dzisiejszy nie ma środków na ten cel. Są dwie 
możliwości.

15. Radny Teodor Formela – sprawa dotyczy pozwoleń na budowę. 80% gmin nie ma 
strategii. Obywatel chciał kupić działkę w Pomlewie i zrezygnował, gdyż pozwolenie 
na budowę musi otrzymać zgodnie z prawem administracyjnym.  Gmina nasza ma 
prawo do 2003r. do wydawania pozwoleń. Gmina nasza nie umie stosować prawa. 
Chciałby uzyskać w tej sprawie wyjaśnienie.

16. Wójt Gminy –gmina przestrzega prawo i na dzień dzisiejszy trzeba  wykonywać 
postępowanie administracyjne. Po tym postępowaniu administracyjnym sprawa idzie 
do Wojewody i trwa to ok.30 dni i bada  sprawy pod względem prawnym. Mieliśmy 2 
wyjścia albo zamrozić proces inwestycyjny w gminie albo po prostu robić 
postępowania administracyjne. Wybraliśmy drugie wyjście.

17. Radny Mirosław Olszewski – podziękował byłym radnym, że ten budżet uchwalony 
przez nich realizowany był w sposób sumienny. Sugerował Pani sołtys z Suchej Huty 
aby sama pomalowała wiatę przystankową w Suchej Hucie.

- następnie zwrócił się do szanownych urzędników i jak sami wiedzą nie ma 
radny o nich najlepszego zdania. Urzędnicy nauczyciele gdybyście się w ogóle 
w temacie nie odezwali 

- środki przyznane dla sołectw, sami sołtysi powinni dysponować tymi 
środkami,aby mogli się rozliczać, poza przetargiem.

- W miesiącu listopadzie radny Olszewski złożył wniosek o zainstalowanie 3 
lamp w Borowinie i co dalej?

- Komisja gospodarcza wnioskowała o zakup worków na śmieci i dać te worki 
dla sołtysów.

18. Wójt Gminy – odnośnie zakupu worków odpowiem w najbliższym czasie. Jeśli chodzi 
o lampy dla Borowiny, to wszystko idzie w dobrym kierunku. Trzeba również 
pamiętać, że są miejscowości gdzie nie ma w ogóle oświetlenia.

Innych spraw nie zgłoszono.



Ad.8 Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała  radnym poprzedniej kadencji za całość 
włożonej pracy, za przybycie na obrady sołtysom, dziękowała swoim koleżankom, 
pracownikom Urzędu Gminy, Pani Wójt i Zastępcy, Panu adwokatowi i radnym.
Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady V zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Przywidz.

Protokółowała: G. Pożoga
   


